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VIDEO: Soudkyně Kosová o tom, kdy budeme znát
výsledky komise prověřující informace o soudcích i
komunikaci čurillovců zmíněnou v publikaci „Únos
spravedlnosti“, proč šéf Soudní rady Mazák tvrdí, že
brožura je bezvýznamná a není třeba na ni utrácet
energii, ale také o tom, proč krachuje Kolíkové justiční
reforma známá jako soudní mapa

infovojna.bz/article/video-sudkyna-kosova-rozhovor-pluska-marec-2024

Soudní rada zřídila ad hoc komisi, která prověří podezření vůči soudcům, kteří figurují v
citlivých kauzách z dob minulé vlády. Policisté kolem Jana Čurillu členům komise přes
svého advokáta poslali vzkaz. Soudkyně Krajského soudu v Bratislavě a členka Soudní
rady SR Marcela Kosová o tom mluvila v pořadu TEĎ TAKTO s Ankou Žitnou.
Najednou se jim akutně žádá promluvit. Policisté ze skupiny takzvaných Čurillových
vzkázali, že jsou připraveni vypovědět před ad hoc komisí Soudní rady. Svědectví, která
tak náhle nabízejí, se týkají kauz z minulosti, které popisuje publikace Únos
spravedlnosti.

Prověřování podezření, které vyplynuly z komunikace policistů v četovací skupině v
aplikaci Whatsapp iz odposlechů v jejich kancelářích, bude mít na starosti speciální ad
hoc komise Soudní rady, kterou zřídili pouze na tento případ na základě podnětů soudců
Specializovaného trestního soudu Milana Cisárika a Růženy Sabové .

Předsedkyní komise se stala soudkyně Marcela Kosová. „Zřízení komise na půdě
Soudní rady bylo reakcí na to, že se na nás obrátili soudci Cisárik a Sabová. Pan
Cisárik konstatoval, že se v publikaci nachází několik negativních vyjádření vůči
soudcům a on žádá posoudit, zda se nejedná o útoky vůči jejich rozhodovací
činnosti. Paní Sabová požádala, abychom zaujali stanovisko k této brožuře,“
konstatuje předsedkyně komise Marcela Kosová.

Aktivita takzvaných Čurillových a jejich advokáta ji však překvapila. „My nejsme orgán
činný v trestním řízení, my nemáme možnost kohokoli poučit. Pokud tam někdo
něco řekne, lze teoreticky použít v trestním řízení. Neboť nemůže přece lhát. Pokud
jde lhát, nemá co dělat před jakýmkoli úřadem. Tito pánové mohou vysvětlovat
jiným orgánům. Pokud my v soudní radě nemůžeme vyslýchat soudce, neumím si
představit, jak mám vyslýchat jiné osoby. My nejdeme vyšetřovat trestnou činnost
policie. My jdeme reagovat na negativní informace vůči soudcům,” dodává Marcela
Kosová.

Více ve videu:
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Ministři vlády Roberta Fica na tiskové konferenci organizované 1. února 2024 na Úřadu
vlády SR prezentovali brožurku 140 stran faktů (o řádění Matovičo-Hegero-Ódorova
režimu ve spolupráci s Lipšicem & spol.), která přibližuje, jak se za ostatních 3 a půl roku
na Slovensku vážným způsobem likvidoval právní stát, spravedlnost a porušovala lidská
& občanská práva a která sumarizuje fakta podložená rozhodnutími Ústavního soudu SR,
Nejvyššího soudu SR, autorit mezinárodního a evropského práva, ESLP, ale i
ombudsmana.

Více v článku a videu ZDE .

Zdroj: pluska.sk / InfoVálka

Diskuse (Připojit se do diskuse je možné pouze po registraci a následném přihlášení se do účtu.)

UPOZORNĚNÍ:
Vážení diskuterii, podle zákonů České republiky jsme povinni na požádání orgánů
činných v trestním řízení poskytnout jim všechny informace shromážděné o vás
systémem (IP adresu, mail, vaše příspěvky atd.) Prosíme vás proto, abyste do diskuse na
naší stránce nevkládali takové komentáře, které by mohly naplnit skutkovou podstatu
některého z trestných činů uvedených v trestním zákoně. Mezi takové příspěvky patří
komentáře rasistické, podněcující k násilí nebo nenávisti na základě pohlaví, rasy, barvy
pleti, jazyka, víry a náboženství, politického či jiného smýšlení, národního nebo sociálního
původu, příslušnosti k národnosti nebo k etnické skupině a podobně. 

 Zároveň upozorňujeme všechny diskutující, že v diskusi nebudeme tolerovat hrubé
urážky mezi diskutujícími, vzájemné osočování se a používání vulgarismů.
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